

Radio Sénégal confirme votre réception
Radio Senegal bestaetigt Ihren Empfang
Radio Senegal confirms your reception

le 21 / 4 / 64 à 0723 heures
den 21 / 4 / 64 um 0723 Uhr
on at o'clock

sur 764 and 5960 kilocycles
auf 764 and 5960 Kiloherz
on kilocycles

Fréquences de Radio Sénégal :
Frequenzen Radio Senegals :
Frequencies of Radio Senegal :

de 8.00 à 18.00 GMT 9720 ~~11895~~ kc
von 8 bis 18 Uhr GMT 5960 ~~7210~~ kc
from 8 to 18 o'clock GMT 1.538 kc

Autres heures : 9720 ~~11895~~ kc
Andere Zeiten : 4.950 kc
Other hours : 1.538 kc

Merci pour votre rapport 200KW 764.
Wir danken Ihnen für Ihren Bericht
Many thanks for your report



M^r MAURICE W. HITTLER

1590 S.O. Julian St.

ENGLEWOOD,

(COLORADO)

RADIO - SÉNÉGAL

B. P. 1765

DAKAR (Sénégal)



COUP D'ŒIL SUR LE SENEGAL

Entre le Sahara au Nord et la forêt au Sud, la République du Sénégal s'étend entre le 17° degré Nord et le 12° degré Nord sur 200.000 Km². Le pays est bordé au Nord et à l'Est sur plus de 1.600 Kms par le Sénégal et son affluent, la Falémé. Au Sud, les basses collines bordant sur la rive gauche la vallée d'un autre fleuve, la Casamance, forment la frontière. A l'Ouest, c'est la façade sur l'Atlantique où le Cap-Vert forme le point le plus occidental du continent.

Dans le Nord, à l'orée du Sahara, le gommier et d'autres épineux annoncent le désert ; dans le Sud, les palmiers à huile préludent à la forêt dense. Entre ces extrêmes, les vastes plaines, piquées de baobabs et d'autres bois, sont le domaine de l'arachide, produit de base de toute l'économie sénégalaise. Un vaste quadrilatère a été constitué en parc national : le Niokolo-Koba, paradis de la faune africaine.

Les grandes villes sont situées près des côtes : la capitale, Dakar, avec plus de 300.000 habitants, est née sur une côte découpée où des plages dorées alternent avec des falaises sombres de basalte. Un arrondissement de la ville, serré sous les palmiers et les bougainvilliers dans l'Île de Gorée, a gardé tout le charme d'une vieille bourgade « des Îles » ; en face, sur la terre ferme, un autre arrondissement forme une ville champignon aux vastes buildings blancs.

Les Sénégalais sont 2.900.000. Chez eux l'appartenance aux vieilles tribus est encore fortement ressentie.

Mais un même sentiment national anime aujourd'hui tous les Sénégalais. Leur patrie a adopté le régime parlementaire avec un président, représentant de la nation, et un Gouvernement, pouvoir exécutif, responsable devant l'assemblée unique.

Le pouvoir judiciaire est indépendant. L'armée est entraînée aux tâches défensives et participe aux travaux d'équipement.

En effet, le Sénégal, après une préparation minutieuse par une équipe de savants et de techniciens, a commencé la réalisation d'un plan quadriennal qui doit considérablement améliorer le niveau de vie. C'est là l'application directe de l'idéologie de base du Sénégal : un socialisme africain, respectueux de la spiritualité et de la personne humaine

Edité par - Herausgegeben von - Published by :

OFFICE DU TOURISME DU SENEGAL, 28, Avenue Roume, DAKAR (Sénégal)

A FEW WORDS ABOUT SENEGAL

From the desert in the North to the forest in the South the Republic of Senegal extends over roughly 81.000 square miles between 17 and 12 degrees Northern latitude. In the North and East, the Senegal river and its tributary, the Faleme, form the frontier for over 1100 miles ; in the South the border runs over the low hills of the watershed on the left rim of the Casamance basin. In the West the country has a large « window » on the Atlantic Ocean, where Cap Verde, reaching far out into the sea, forms the Westernmost cape of Africa.

In the North, on the edge of the Sahara, the gum tree and other thorny shrubs announce the nearby desert, in the South the oil palms form a prelude to the not so distant rain forest. Between these extremes lie vast plains. This is the domain of the groundnut, Senegals main product and basis of its economy. A vast piece of land has been set aside as the National Park of Niokolo-Koba, a paradise for the rich African fauna.

The major cities are found close to the sea. The capital, Dakar with over 300.000 inhabitants, is located on a rugged coast, where fine beaches alternate with dark basalt cliffs. One section of the city, huddled together on the island of Gorée under palm trees and bougainvilleas, has preserved the charm of an old tropical settlement, whereas on the mainland opposite the centre of Dakar offers a modernistic picture with its towering white skyscrapers.

The Senegalese number about 2.9 million individuals. Among them the tribal conscience is still very strong.

But a common patriotism inspires to-day all Senegalese. Their country has chosen a democratic, parliamentary regime with a president as representative of the nation and a government, which is exercising the executive power, responsible before the one chamber parliament.

Justice is independent. The army is trained for defensive tasks and participates in public works of all kinds.

For Senegal, after a thorough preparation, carried out by a team of scientists and technicians has just started to implement a four year development plan which aims at considerably improving the standard of living. This means putting into practice the basic ideology of modern Senegal : an African socialism that respects spiritual values and the human person.